



## **A Talk about: How can we help kids discover and express the beauty in our life?**

如何让孩子发现和表现生活中的美？

***Children aged 5 - 12 and parents are welcome!***

Mr Mao, graduated from Normal University of Arts in China. He had 6 years' art teaching experience in high school and worked as an art editor for a Newspaper for 8 years in China. Mr Mao is going to open a Kids drawing lesson in CCCC. This talk provides a good chance to communicate with kids and their parents before lesson.

茅先生，国内美术师范学校毕业，曾从事中学美术教学6年，任报社美术编辑8年。他将在剑桥华人社区中心开办一个儿童绘画学习班。此次讲座是茅先生在开班前与家长和小朋友的一次交流。

**Please bring one of drawings, HB pencil and A4 size paper. Mr Mao will be teaching during the talk.**

请参加的孩子携带一份自己的作品，HB铅笔和A4纸张，茅老师将现场教学！

**Queen Edith Primary School, CB1 8QP**

**3pm - 5pm, Sunday, 21 Sept 2014**

**9月21日星期天下午3:00 - 5:00**